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Saknr: 33/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
13/966 

Sak nr: 
33/13 

Saksbehandler: 
Harriet Strand 

Arkivkode: 
039  

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
33/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
 
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 12.06.13  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Protokoll fra møte 12.06.13 godkjennes som fremlagt. 
 
Vedlegg: 
 
Protokoll fra møte 12.06.13 
 
 



Saknr: 34/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
13/567 

Sak nr: 
34/13 

Saksbehandler: 
Sten Kristian Røvik 

Arkivkode: 
 

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
34/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
 
 
KVARTALSRAPPORT 1. KVARTAL 2013  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Kvartalsrapport 1. kvartal 2013 tas til orientering. 
 
Vedlegg: 
 
Kvartalsrapport 1. kvartal 2013 
 
Saksopplysninger:   
 
Utarbeidet kvartalsrapport for 1. kvartal 2013 viser et netto regnskapsmessig merforbruk på NOK 4,6 mill mot et 
budsjettert mindreforbruk på NOK 4,2 mill. Skatteinngang for mars på NOK 19,2 mill og etterslep i fakturering 
vedrørende interkomunalt samarbeid barnevern på NOK 1,9 mill. gir en ikke bokført merinntekt på NOK 21,1 
mill. Det vises for øvrig til vedlagte rapport.  
 
Vurdering: 
 
Etter gjennomgang viser resultatet at kostnadene pr. 31.03.2013 er under kontroll innenfor de ulike 
rammeområder. Lønnskostnader ligger pr. 31.03.2013 under budsjett og vedrørende kostnader for øvrig er det så 
langt periodiseringsvirkning som gjør enkelte utslag. Periodiseringsvirkninger vil elimineres når budsjettet 
kompleteres i det nye økonomisystem. Dette forventes gjennomført i løpet av 2. kvartal 2013.  
 
 



Saknr: 35/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
11/752 

Sak nr: 
35/13 

Saksbehandler: 
Mattis Aune 

Arkivkode: 
H46  

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
35/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
84/13 Kommunestyret 29.08.2013 
 
 
TILLEGGSBEVILGNING AV INVENTAR TIL OMSORGSBOLIGER I  BEINSKARDET  
 
 
Innstilling: 
 
Hovedutvalg for drift anbefaler tilleggsbevilgning til inventar og utstyr i omsorgsboligen i Beinskardet på 
kr 483.000,-.  
Investeringen finansieres ved låneopptak. 
 
Vedlegg: 
 
Ingen 
 
Saksopplysninger:   

Bakgrunn: 

Beinskardet omsorgsboliger er under oppføring og er planlagt ferdigstilt november 2013. Bygget har to større 
fellesarealer i del B og C, der det kan legges til rette for sosial aktivitet og samvær. 
 
Del A består av mindre leiligheter tilknyttet ett større fellesareal og personalbase. I planarbeidet legges det opp 
til felles matservering i dette fellesarealet, felles tv-stue og uteareal. 
 
I byggeprosjektet ligger det ikke budsjett til møblering av disse arealene. Det vil være opp til kommunen selv å 
definere hva som er det offentliges ansvar. Tjenesten anbefaler at alle fellesarealer i del A blir møblert av 
kommunen da tilhørende leiligheter ikke kan ses på som fullverdige boenheter, men deler av et bokollektiv. For 
fellesareal i del B og C kan møblering ses på som frivillig. Der ansvaret legges til beboere og/eller frivillige lag 
eller organisasjoner. Kommunen legger opp til tjenester og aktiviteter også i disse arealene, men er da avhengig 
av noe møblering. 
 
Kommunen tilbyr i dag trygghetsalarm til hjemmeboende med behov for raskt å komme i kontakt med pårørende 
eller tjenesteapparatet. Denne delen av det som omtales som velferdsteknologi er i sterk utvikling. Både gjennom 
samhandlingsreformen og fokus fra Helsedirektoratet har mange kommuner utviklet helsetjenester som i økende 
grad tar i bruk velferdsteknologi. 
 
Kommunens helsetjeneste ser den nye omsorgsboligen som en mulighet for å ta i bruk velferdsteknologi i større 
grad enn tidligere. Ikke som et alternativ til dagens personellbaserte tjenester, men som et komplementært 
verktøy for å kunne ta vare på seg selv. 
 
Det anbefales at omsorgsboligen blir utstyrt med et sikkerhetsalarmsystem som kan ta i bruk fallalarm, gps-
teknologi, døralarmer og som er tilknyttet kommunens journalsystem. 
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Vurdering:  
 
Hvilket ansvar kommunen skal ta for møblering, og om det legges opp til mer omfattende bruk av 
velferdsteknologi, avgjør hvordan administrasjonen jobber videre med saken. Under følger et estimat på 
omkostninger. 
 
Møbler i alle fellesarealer, inkludert kontor for personal.  kr  280 000 
Løsøre slik som kjøkkenutstyr, gardiner, duker m.m.   kr    90 000 
Hvitevarer og Tv       kr    55 000 
Sikkerhetsalarm, ikt-utstyr (inkluderer ikke ev. abonnement)  kr    58 000 
 
Totalt        kr 483.000 
 
 
Midler til dette er ikke lagt i årets budsjett og administrasjonen må eventuelt se på muligheter for finansiering. 
Med Hovedutvalg for drifts godkjenning vil saksbehandler innhente anbud for videre politisk behandling. 
Investeringen hensyntas ved kalkulering/beregning av husleie.  
 
 
 
 



Saknr: 36/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
13/964 

Sak nr: 
36/13 

Saksbehandler: 
Roger Fredheim 

Arkivkode: 
 

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
36/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
 
 
TILBAKEMELDING-BRUK AV TIDLIG INNSATSMIDLER SKOLER OG BARNEHAGER  
 
 
Innstilling: 
 
Hovedutvalg for drift tar informasjon vedr bruk av tidliginnsats-midler i skoler og barnehager til 
orientering. 
 
Historikk: 
 
Kommunestyret vedtok ifm budesjett 2012/handlingsplan 2012-2015 følgende: 
«1.12 Styrke oppvekstsektoren v/tidlig innsats, flere faglærte lærere og kompetanseheving kr 1,5 mill 
årlig ut perioden. Bruken av midlene følges opp av hovedutvalg for drift» 
 
Vedlegg: 
 
Plan for tidlig innsats-oppvekstsektoren-Frøya kommune, med evaluering av tiltak i 2012 og nye tiltak for 2013. 
 
Saksopplysninger:   
 
Etter at dette vedtaket, ble det gjennomført en dialog mellom rådmann og virksomhetsledere der en ønsket 
innretting med begrepsavklaring ble gjort. Den enkelte viksomhets prioriteringer er innarbeidet i 
styringsdokumentet under «Utviklingsplan 2013-læring» (tabell 2A.) 
 
Tildelte midler for 2012 er avregnet mot den enkelte virksomhet. Midler for 2013 er pr. dato ikke fordelt på 
virksomhetsnivå, men ligger under «budsjett felles alle skoler». 
 
Kommunalsjef barn/unge vil i forum oppvekst 28/8-2013 etterspørre om prioriteringer nedfelt i planen og 
styringsdokument, er brukt etter intensjonene. 
 
 
 



Saknr: 37/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
11/1159 

Sak nr: 
37/13 

Saksbehandler: 
Beathe  Sandvik Meland 

Arkivkode: 
 

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
37/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
 
 
ETTERGIVELSE AV STUDIELÅN - RETNINGSLINJER  
 
 
Innstilling: 
 
Retningslinjer for ettergivelse av studielån vedtas som fremlagt. 
 
Vedlegg: 
 
Retningslinjer for ettergivelse av studielån, Frøya kommune datert 23.07.13 med 
søknadsskjema for ettergivelse av studielån 
 
Saksopplysninger:   
 
Kommunestyret gjorde følgende vedtak i sak 87/12, 21.06.13 
 
«FRØYAPAKKEN  -  REKRUTTERINGSTILTAK ETTERGIVELSE AV STUDIELÅN 

Vedtak: 
Som et rekrutteringsvirkemiddel og tiltak i ”Frøyapakken” tilbyr Frøya kommune følgende ordning til enkelte 
yrkesgrupper (nyansatte): 
 
Kommunen sletter 10 % av den ansattes opprinnelige lånegrunnlag i statens lånekasse, maksimalt 25 000 kr pr 
år. Ettergivelsen skjer etterskuddsvis når du har har vært bosatt og vært yrkesaktiv i Frøya kommune i 12 
måneder sammenhengende. Beløpet gis som lønn til den enkelte. 
 
Ordningen gjelder fra 01.08.12 for følgende utdanninger og yrker/kompetanseområder:  
1. Virksomhetsledere 2. Sivilinginører/ingeniører 3. Førskolelærere 
 
Ordningen opptrappes 01.08.13 å gjelde for 3 nye yrkesgrupper. Dette for yrker/utdanninger innefor 
helse/omsorg og pedagogisk personale. Rådmannen gis fullmakt til å prioritere en tredje utdanning årlig, i 
forhold til kommunens enhver tids rekrutteringsbehov.  
 
I forhold til ”bosatt” presiseres følgende: Folkeregistrert og bor i kommunen. 
I forhold til ”yrkesaktiv” presiseres følgende: Fast ansatt, og jobber i kommunen i minst 80 % stilling.  
 
Administrasjonen utarbeider retningslinjer for å håndtere det praktiske rundt ordningen. 
 
De anslagsvise økonomiske konsekvensene innarbeides i økonomiplan 2013-2018…» 
 
Administrasjonen har nå utarbeidet forslag til retningslinjer for ettergivelse av studielån.  
 
Under jobbingen med retningslinjene ser en at der er punkter i vedtaket som krever ytterligere klargjøring. 
Vedtak i sak 87/12 omhandler ikke  

- hvor mange år en ansatt kan søke om ettergivelse av studielån, ei heller om det skal kreves  
- bindingsstid etter å ha fått innvilget ettergivelse 
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Administrasjonen foreslår derfor at en kan søke i max 3 år pr ansatt. Med begrunnelse i å rekruttere og beholde 
den ansatte utover 1 år. 

 
Det foreslås også at søkeren ved innvilgelse gis 1 års bindingstid til kommunen for hvert års ettergivelse av 
studielån. Dvs. ett års bindingstid fra dato vedtak om ettergivelse gjøres. I tillegg er det et krav om at søker skal 
jobbe i 1 år før han/hun søker. Avtaleverket gir i utgangspunktet avtalefrihet i forhold til hvor lang bindingstid 
man pålegger, men 0,5 -2 ganger «utdanningens lengde»  er ikke uvanlig, avhengig av graden av støtte under 
utdanning.  
 
I følgende avsnitt i vedtaket: «Ordningen opptrappes 01.08.13 å gjelde for 3 nye yrkesgrupper. Dette for 
yrker/utdanninger innefor helse/omsorg og pedagogisk personale. Rådmannen gis fullmakt til å prioritere en 
tredje utdanning årlig, i forhold til kommunens enhver tids rekrutteringsbehov» foreslår rådmannen at det 
endres til:  
 
«Ordningen opptrappes 01.08.13 til å gjelde alle høyskolegrupper» med begrunnelsen av at det er i de «smale» 
fagfelt vi strever med rekruttering, og tror at dette kan bli et godt tiltak. 
 
Følgende foreslås også tatt inn i retningslinjene: 

- Det settes 2 søknadsfrister i året, 01.09 og 01.02. 
- Dersom alle kriterier er oppfulgt, gjøres et administrativt vedtak og støtten utbetales på neste 

lønnskjøring 
 
Hovedutvalg for drift får årlig fremlagt en statusoppdatering på antall som har fått tildelt og beløp som er 
utbetalt, for så å se om rekrutteringstiltaket har effekt 
 
Retninglinjene m. søknadsskjemaet legges som en del av kommunens personalpolitiske plan. 
 
Det annonseres kun på på kommunens hjemmeside for ordningen. 
 
Vurdering: 
 
Administrasjonen foreslår noen presiseringer og avgrensninger i kommunestyrets vedtak 87/12. Ut fra dette er 
den nå utarbeidet forslag til retningslinjer med søknadsskjema. Stipulert kostnad er allerede lagt inn i budsjett 
2013 og langtidsplan. 
 
Rådmannen foreslår at hovedutvalg for drift vedtar de foreslåtte retningslinjene datert 23.07.2013 med 
søknadsskjema, om ettergivelse av studielån. 
 



Saknr: 38/13 

FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 
27.08.2013 

Arkivsaksnr: 
13/201 

Sak nr: 
38/13 

Saksbehandler: 
Andreas Kvingedal 

Arkivkode: 
 

Gradering: 
 

 
Saken skal behandles i følgende utvalg: 
31/13 Formannskapet 19.02.2013 
38/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
87/13 Kommunestyret 29.08.2013 
 
 
RUTETILBUD I ØYREKKA  
 
 
Innstilling: 
 
Det vises til møtereferat/innstilling fra Trafikkrå det i Frøya når det gjelder endring av AtB sitt 
ruteforslag for nytt rutetilbud til øyrekka i forbi ndelse med ny konsesjonsperiode fra og med 2014. 
Kommunestyret slutter seg til Trafikkrådets innstil ling og ber om at de endringer som foreslås, bygges 
inn i det nye ruteopplegget. Dette forslaget mener kommunestyret bedre avspeiler det behov befolkningen 
i øyrekka har for å få et tilfredsstillende ruteopplegg som ikke minst gjør arbeidspendling til Fastfrøya og 
reiser til/fra Trondheim enklere uten venting ved korrespondanse båt/buss.  
 
Vedlegg: 
 
Referat/innstilling fra Trafikkrådet datert 19.08.2013(møte den 31.07.2013) 
Båtruter Frøya – Øyrekken- Forslag fra AtB 
Utredning om rutetilbudet utarbeidet av AsplanViak, datert 07.05.2013 
 
Saksopplysninger:   
 
I forbindelse med ny konsesjon for drift av rutetilbudet i Øyrekka har AtB hatt dette sambandet ute på anbud. 
Det er FosenNamsos Sjø som er antatt og som skal drifte sambandet. Sambandet skal driftes med en ny kombibåt 
som har plass til 70 passasjerer og 6 personbiler(alternativt buss/lastebil i lengde på 12 meter og 2 personbiler). I 
tillegg skal Frøyaferja forlenges og ha plass til 15 biler. 
Det nye ruteopplegget er planlagt igangsatt med nytt materiell fra 01.02.2014. 
 
Frøya kommune ønsket å gjennomgå hele ruteopplegget for evt. tilpasse ruteopplegget bedre til behovet og 
reisemønsteret for beboerne og besøkende til øyrekka. Ved vedtak i formannskapet de. 19.02.2013 ble det 
bevilget penger til dette prosjektet og AsplanViak ble engasjert som konsulent. Hele prosjektet ble styrt av 
Trafikkrådet og de har i perioden hatt møter med konsulent frem til endelig rapport ble fremlagt i mai 2013. 
 
Vurdering: 
 
Trafikkrådet har hatt to møter og gått gjennom rapporten og det ruteforslaget som er fremlagt av AtB. Første 
møte ble avholdt 07.06 og møtereferatet ble her utsendt til medlemmene for evt. å komme med merknader. Disse 
merknadene ble så fremlagt i et nytt møte den 31. juli og det ble så utarbeidet et endelig møtereferat med 
innstilling fra Trafikkrådet på endringer i ruteopplegget. 
 
Det er forsøkt fra Trafikkrådet å få til et ruteopplegg som i mest mulig grad tilfredsstiller de behov man har i 
øyrekka når det gjelder reisemønster. Det har fra Trafikkrådet vært viktig at korrespondanse med båt/buss skal 
bety ingen ventetid, slik vi opplever det i dag ved enkelte avganger. I tillegg har det for de reisende i Nordværa 
vært viktig å opprettholde enkelte avganger/ankomster til Sistranda noe som ikke er ivaretatt i AtB sitt forslag, 
hvor all korrespondanse øyrekka/fastfrøya skal gå via Dyrøy. Trafikkrådet har imidlertid foreslått en løsning 
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hvor også Sistranda benyttes som knutepunkt og for å redusere kostnadene har man foreslått at enkelte ruter til 
Nordværa utgår i forhold til AtB sitt forslag. 
 
Det andre viktige punktet som Trafikkrådet har vært opptatt av er tidligere avganger fra øyrekka på morgenen og 
senere avganger fra Dyrøya på kvelden i forhold til AtB sitt forslag. 
 
Møtereferatet fra møte den 31.07.2013 er Trafikkrådets innstilling til kommunestyret når det gjelder endringer i 
ruteopplegget som er fremlagt fra AtB. Det er også viktig at man etter vedtak i Kommunestyret har møte med 
AtB for å få direkte fremlagt vårt forslag og de begrunnelser man har for dette forslaget.  
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FRØYA KOMMUNE 
Hovedutvalg for drift Møtebok 
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Saken skal behandles i følgende utvalg: 
39/13 Hovedutvalg for drift 27.08.2013 
 
 
ORIENTERINGER  
 
 
 
 
 
 
 



 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Harriet Strand Arkiv:  039   
Arkivsaksnr.:  13/966    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Hovedutvalg for drift 
 
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 12.06.13  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Protokoll fra møte 12.06.13 godkjennes som fremlagt. 
 
 
Vedlegg: 
 
Protokoll fra møte 12.06.13 
 
 
 
 
 

















 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Sten Kristian Røvik Arkiv:  

Arkivsaksnr.: 13/567    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Formannskapet 

Kommunestyret 

 

 

KVARTALSRAPPORT 1. KVARTAL 2013  

 

 

Vedtak: 

Forslag til vedtak: 

Kvartalsrapport 1. kvartal 2013 tas til orientering. 

 

 

Vedlegg: 
Kvartalsrapport 1. kvartal 2013 

  

Saksopplysninger:   
Utarbeidet kvartalsrapport for 1. kvartal 2013 viser et netto regnskapsmessig merforbruk på 

NOK 4,6 mill mot et budsjettert mindreforbruk på NOK 4,2 mill. Skatteinngang for mars på 

NOK 19,2 mill og etterslep i fakturering vedrørende interkomunalt samarbeid barnevern på 

NOK 1,9 mill. gir en ikke bokført merinntekt på NOK 21,1 mill. Det vises for øvrig til 

vedlagte rapport.  

 

Vurdering: 
Etter gjennomgang viser resultatet at kostnadene pr. 31.03.2013 er under kontroll innenfor de 

ulike rammeområder. Lønnskostnader ligger pr. 31.03.2013 under budsjett og vedrørende 

kostnader for øvrig er det så langt periodiseringsvirkning som gjør enkelte utslag. 

Periodiseringsvirkninger vil elimineres når budsjettet kompleteres i det nye økonomisystem. 

Dette forventes gjennomført i løpet av 2. kvartal 2013.  

 

 

 

 

 















 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Mattis Aune Arkiv:  H46   
Arkivsaksnr.:  11/752    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Hovedutvalg for drift 
 
 
TILLEGGSBEVILGNING AV INVENTAR TIL OMSORGSBOLIGER I  
BEINSKARDET  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Hovedutvalg for drift anbefaler tilleggsbevilgning til inventar og utstyr i 
omsorgsboligen i Beinskardet på kr 483.000,-.  
Investeringen finansieres ved låneopptak. 
 
 
Vedlegg: 
 
Ingen 
 
Saksopplysninger:   

Bakgrunn: 
Beinskardet omsorgsboliger er under oppføring og er planlagt ferdigstilt november 2013. 
Bygget har to større fellesarealer i del B og C, der det kan legges til rette for sosial aktivitet 
og samvær. 
 
Del A består av mindre leiligheter tilknyttet ett større fellesareal og personalbase. I 
planarbeidet legges det opp til felles matservering i dette fellesarealet, felles tv-stue og 
uteareal. 
 
I byggeprosjektet ligger det ikke budsjett til møblering av disse arealene. Det vil være opp til 
kommunen selv å definere hva som er det offentliges ansvar. Tjenesten anbefaler at alle 
fellesarealer i del A blir møblert av kommunen da tilhørende leiligheter ikke kan ses på som 
fullverdige boenheter, men deler av et bokollektiv. For fellesareal i del B og C kan møblering 
ses på som frivillig. Der ansvaret legges til beboere og/eller frivillige lag eller organisasjoner. 
Kommunen legger opp til tjenester og aktiviteter også i disse arealene, men er da avhengig av 
noe møblering. 
 
Kommunen tilbyr i dag trygghetsalarm til hjemmeboende med behov for raskt å komme i 
kontakt med pårørende eller tjenesteapparatet. Denne delen av det som omtales som 
velferdsteknologi er i sterk utvikling. Både gjennom samhandlingsreformen og fokus fra 



Helsedirektoratet har mange kommuner utviklet helsetjenester som i økende grad tar i bruk 
velferdsteknologi. 
 
Kommunens helsetjeneste ser den nye omsorgsboligen som en mulighet for å ta i bruk 
velferdsteknologi i større grad enn tidligere. Ikke som et alternativ til dagens personellbaserte 
tjenester, men som et komplementært verktøy for å kunne ta vare på seg selv. 
 
Det anbefales at omsorgsboligen blir utstyrt med et sikkerhetsalarmsystem som kan ta i bruk 
fallalarm, gps-teknologi, døralarmer og som er tilknyttet kommunens journalsystem. 
 
Vurdering:  
 
Hvilket ansvar kommunen skal ta for møblering, og om det legges opp til mer omfattende 
bruk av velferdsteknologi, avgjør hvordan administrasjonen jobber videre med saken. Under 
følger et estimat på omkostninger. 
 
Møbler i alle fellesarealer, inkludert kontor for personal.  kr  280 000 
Løsøre slik som kjøkkenutstyr, gardiner, duker m.m.   kr    90 000 
Hvitevarer og Tv       kr    55 000 
Sikkerhetsalarm, ikt-utstyr (inkluderer ikke ev. abonnement) kr    58 000 
 
Totalt         kr 483.000 
 
 
Midler til dette er ikke lagt i årets budsjett og administrasjonen må eventuelt se på muligheter 
for finansiering. Med Hovedutvalg for drifts godkjenning vil saksbehandler innhente anbud 
for videre politisk behandling. 
Investeringen hensyntas ved kalkulering/beregning av husleie.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Roger Fredheim Arkiv:   
Arkivsaksnr.:  13/964    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Hovedutvalg for drift 
 
 
TILBAKEMELDING-BRUK AV TIDLIG INNSATSMIDLER SKOLER OG 
BARNEHAGER  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Hovedutvalg for drift tar informasjon vedr bruk av tidliginnsats-midler i skoler og 
barnehager til orientering. 
 
 
Historikk: 
 
Kommunestyret vedtok ifm budesjett 2012/handlingsplan 2012-2015 følgende: 
«1.12 Styrke oppvekstsektoren v/tidlig innsats, flere faglærte lærere og 
kompetanseheving kr 1,5 mill årlig ut perioden. Bruken av midlene følges opp av 
hovedutvalg for drift» 
 
Vedlegg: 
 
Plan for tidlig innsats-oppvekstsektoren-Frøya kommune, med evaluering av tiltak i 2012 og 
nye tiltak for 2013. 
 
Saksopplysninger:   
 
Etter at dette vedtaket, ble det gjennomført en dialog mellom rådmann og virksomhetsledere 
der en ønsket innretting med begrepsavklaring ble gjort. Den enkelte viksomhets 
prioriteringer er innarbeidet i styringsdokumentet under «Utviklingsplan 2013-læring» (tabell 
2A.) 
 
Tildelte midler for 2012 er avregnet mot den enkelte virksomhet. Midler for 2013 er pr. dato 
ikke fordelt på virksomhetsnivå, men ligger under «budsjett felles alle skoler». 
 
Kommunalsjef barn/unge vil i forum oppvekst 28/8-2013 etterspørre om prioriteringer 
nedfelt i planen og styringsdokument, er brukt etter intensjonene. 
 
 
 



 
 
 





























 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Beathe Sandvik Meland Arkiv:   
Arkivsaksnr.:  11/1159    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Hovedutvalg for drift 
 
ETTERGIVELSE AV STUDIELÅN - RETNINGSLINJER  
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Retningslinjer for ettergivelse av studielån vedtas som fremlagt. 
 
 
Vedlegg: 
 
Retningslinjer for ettergivelse av studielån, Frøya kommune datert 23.07.13 med 
søknadsskjema for ettergivelse av studielån 
 
Øvrige dokumenter (ikke vedlagt): 
  
Saksopplysninger:   
 
Kommunestyret gjorde følgende vedtak i sak 87/12, 21.06.13 
 
«FRØYAPAKKEN  -  REKRUTTERINGSTILTAK ETTERGIVELSE AV STUDIELÅN 

Vedtak: 
Som et rekrutteringsvirkemiddel og tiltak i ”Frøyapakken” tilbyr Frøya kommune følgende 
ordning til enkelte yrkesgrupper (nyansatte): 
 
Kommunen sletter 10 % av den ansattes opprinnelige lånegrunnlag i statens lånekasse, 
maksimalt 25 000 kr pr år. Ettergivelsen skjer etterskuddsvis når du har har vært bosatt og 
vært yrkesaktiv i Frøya kommune i 12 måneder sammenhengende. Beløpet gis som lønn til 
den enkelte. 
 
Ordningen gjelder fra 01.08.12 for følgende utdanninger og yrker/kompetanseområder:  
1. Virksomhetsledere 2. Sivilinginører/ingeniører 3. Førskolelærere 
 
Ordningen opptrappes 01.08.13 å gjelde for 3 nye yrkesgrupper. Dette for yrker/utdanninger 
innefor helse/omsorg og pedagogisk personale. Rådmannen gis fullmakt til å prioritere en 
tredje utdanning årlig, i forhold til kommunens enhver tids rekrutteringsbehov.  
 
I forhold til ”bosatt” presiseres følgende: Folkeregistrert og bor i kommunen. 



I forhold til ”yrkesaktiv” presiseres følgende: Fast ansatt, og jobber i kommunen i minst 80 
% stilling.  
 
Administrasjonen utarbeider retningslinjer for å håndtere det praktiske rundt ordningen. 
 
De anslagsvise økonomiske konsekvensene innarbeides i økonomiplan 2013-2018…» 
 
 
Administrasjonen har nå utarbeidet forslag til retningslinjer for ettergivelse av studielån.  
 
Under jobbingen med retningslinjene ser en at der er punkter i vedtaket som krever 
ytterligere klargjøring. Vedtak i sak 87/12 omhandler ikke  

- hvor mange år en ansatt kan søke om ettergivelse av studielån, ei heller om det skal 
kreves  

- bindingsstid etter å ha fått innvilget ettergivelse 
 
Administrasjonen foreslår derfor at en kan søke i max 3 år pr ansatt. Med begrunnelse i å 
rekruttere og beholde den ansatte utover 1 år. 

 
Det foreslås også at søkeren ved innvilgelse gis 1 års bindingstid til kommunen for hvert års 
ettergivelse av studielån. Dvs. ett års bindingstid fra dato vedtak om ettergivelse gjøres. I 
tillegg er det et krav om at søker skal jobbe i 1 år før han/hun søker. Avtaleverket gir i 
utgangspunktet avtalefrihet i forhold til hvor lang bindingstid man pålegger, men 0,5 -2 
ganger «utdanningens lengde»  er ikke uvanlig, avhengig av graden av støtte under 
utdanning.  
 
I følgende avsnitt i vedtaket: «Ordningen opptrappes 01.08.13 å gjelde for 3 nye 
yrkesgrupper. Dette for yrker/utdanninger innefor helse/omsorg og pedagogisk personale. 
Rådmannen gis fullmakt til å prioritere en tredje utdanning årlig, i forhold til kommunens 
enhver tids rekrutteringsbehov» foreslår rådmannen at det endres til:  
 
«Ordningen opptrappes 01.08.13 til å gjelde alle høyskolegrupper» med begrunnelsen av at 
det er i de «smale» fagfelt vi strever med rekruttering, og tror at dette kan bli et godt tiltak. 
 
Følgende foreslås også tatt inn i retningslinjene: 

- Det settes 2 søknadsfrister i året, 01.09 og 01.02. 
- Dersom alle kriterier er oppfulgt, gjøres et administrativt vedtak og støtten utbetales 

på neste lønnskjøring 
 
Hovedutvalg for drift får årlig fremlagt en statusoppdatering på antall som har fått tildelt og 
beløp som er utbetalt, for så å se om rekrutteringstiltaket har effekt 
 
Retninglinjene m. søknadsskjemaet legges som en del av kommunens personalpolitiske plan. 
 
Det annonseres kun på på kommunens hjemmeside for ordningen. 
 
Vurdering: 
 



Administrasjonen foreslår noen presiseringer og avgrensninger i kommunestyrets vedtak 
87/12. Ut fra dette er den nå utarbeidet forslag til retningslinjer med søknadsskjema. Stipulert 
kostnad er allerede lagt inn i budsjett 2013 og langtidsplan. 
 
Rådmannen foreslår at hovedutvalg for drift vedtar de foreslåtte retningslinjene datert 
23.07.2013 med søknadsskjema, om ettergivelse av studielån. 
 







 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Andreas Kvingedal Arkiv:   
Arkivsaksnr.:  13/201    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Formannskapet 
Hovedutvalg for drift 
Kommunestyret 
 
 
RUTETILBUD I ØYREKKA  
 
 
Vedtak: 
Forslag til vedtak: 
Det vises til møtereferat/innstilling fra Trafikkrådet i Frøya når det gjelder endring av AtB 
sitt ruteforslag for nytt rutetilbud til øyrekka i forbindelse med ny konsesjonsperiode fra og 
med 2014. 
Kommunestyret slutter seg til Trafikkrådets innstilling og ber om at de endringer som 
foreslås, bygges inn i det nye ruteopplegget. Dette forslaget mener kommunestyret bedre 
avspeiler det behov befolkningen i øyrekka har for å få et tilfredsstillende ruteopplegg som 
ikke minst gjør arbeidspendling til Fastfrøya og reiser til/fra Trondheim enklere uten venting 
ved korrespondanse båt/buss.  
 
 
Vedlegg: 
 
Referat/innstilling fra Trafikkrådet datert 19.08.2013(møte den 31.07.2013) 
Båtruter Frøya – Øyrekken- Forslag fra AtB 
Utredning om rutetilbudet utarbeidet av AsplanViak, datert 07.05.2013 
 
 
Øvrige dokumenter (ikke vedlagt): 
 
Saksopplysninger:   
 
I forbindelse med ny konsesjon for drift av rutetilbudet i Øyrekka har AtB hatt dette 
sambandet ute på anbud. Det er FosenNamsos Sjø som er antatt og som skal drifte 
sambandet. Sambandet skal driftes med en ny kombibåt som har plass til 70 passasjerer og 6 
personbiler(alternativt buss/lastebil i lengde på 12 meter og 2 personbiler). I tillegg skal 
Frøyaferja forlenges og ha plass til 15 biler. 
Det nye ruteopplegget er planlagt igangsatt med nytt materiell fra 01.02.2014. 
 
Frøya kommune ønsket å gjennomgå hele ruteopplegget for evt. tilpasse ruteopplegget bedre 
til behovet og reisemønsteret for beboerne og besøkende til øyrekka. Ved vedtak i 



formannskapet de. 19.02.2013 ble det bevilget penger til dette prosjektet og AsplanViak ble 
engasjert som konsulent. Hele prosjektet ble styrt av Trafikkrådet og de har i perioden hatt 
møter med konsulent frem til endelig rapport ble fremlagt i mai 2013. 
 
Vurdering: 
 
Trafikkrådet har hatt to møter og gått gjennom rapporten og det ruteforslaget som er fremlagt 
av AtB. Første møte ble avholdt 07.06 og møtereferatet ble her utsendt til medlemmene for 
evt. å komme med merknader. Disse merknadene ble så fremlagt i et nytt møte den 31. juli 
og det ble så utarbeidet et endelig møtereferat med innstilling fra Trafikkrådet på endringer i 
ruteopplegget. 
 
Det er forsøkt fra Trafikkrådet å få til et ruteopplegg som i mest mulig grad tilfredsstiller de 
behov man har i øyrekka når det gjelder reisemønster. Det har fra Trafikkrådet vært viktig at 
korrespondanse med båt/buss skal bety ingen ventetid, slik vi opplever det i dag ved enkelte 
avganger. I tillegg har det for de reisende i Nordværa vært viktig å opprettholde enkelte 
avganger/ankomster til Sistranda noe som ikke er ivaretatt i AtB sitt forslag, hvor all 
korrespondanse øyrekka/fastfrøya skal gå via Dyrøy. Trafikkrådet har imidlertid foreslått en 
løsning hvor også Sistranda benyttes som knutepunkt og for å redusere kostnadene har man 
foreslått at enkelte ruter til Nordværa utgår i forhold til AtB sitt forslag. 
 
Det andre viktige punktet som Trafikkrådet har vært opptatt av er tidligere avganger fra 
øyrekka på morgenen og senere avganger fra Dyrøya på kvelden i forhold til AtB sitt forslag. 
 
Møtereferatet fra møte den 31.07.2013 er Trafikkrådets innstilling til kommunestyret når det 
gjelder endringer i ruteopplegget som er fremlagt fra AtB. Det er også viktig at man etter 
vedtak i Kommunestyret har møte med AtB for å få direkte fremlagt vårt forslag og de 
begrunnelser man har for dette forslaget.  
 
 
 
 
 
 















































































 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksbehandler:  Harriet Strand Arkiv:  039   
Arkivsaksnr.:  13/969    
 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 
Hovedutvalg for drift 
 
 
ORIENTERINGER  
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